

Referat fra bestyrelsesmøde Skanderborg Golfklub.

Tidspunkt: onsdag d. 22.01.2025. kl. 17.00 – 19.00.

Tilstede: Lars, Knud, Bjarne, Michael V., Erik, Michael S., Diana og Stig

Afbud: Svend Erik

Ad. 1. Stig orienterer fra kontoret; DGU har lavet nye tiltag som gør at vi ikke kan oprette turneringer i Golf Box før efter 1. marts. Sections og udvalg er informeret.

Regnskabet for 2024 er stort set færdigt, mangler revisormøde og slutposterings. Der er en tilbagegang på medlemstallet pr. 31.12.24, godt at fastholdelsesudvalget og rekrutteringsudvalget har planlagt såvel fælles som målrettede tiltag.

Ad. 2. Regnskab pr. 31.12.24. Årsresultatet ser godt ud med et større overskud end forventet. Bestyrelsen er glade for resultatet med tak til Stig + team for flot styring gennem året.

Ad.3. Budget-2025. Der er lavet et budget for 2025, som drøftes og godkendes med bemærkning om, at budget 2025 ser stramt ud.

Ad.4. Joachim, forpagter No 19, har travlt med ansættelser, indretning af restauranten og diverse, bl.a. menukort. Der er åbent hus den 7. marts kl. 16-19 - husk tilmelding.

Ad.5. Michael S har haft møde i turneringsudvalget ang. klubmesterskab mm., Udvalget drøftede bl.a. klubmesterskabet inkl. input fra Robert Burne. Udvalget nåede frem til at lade nogen ideer fra Roberts oplæg indgå i klubmesterskabet, men det generelle koncept for klubmesterskabet fastholdes, bl.a. af ressourcemæssige grunde. For yderligere info, se referat fra turneringsudvalgsmødet. Robert får uddybende svar fra bestyrelsen ved Michael.

Ad.6. Ry-udvalget informerer om Ry Golf; der er planlagt møde den 30.1 med repræsentanter fra Ry om en dybere drøftelse vedr. et evt. fremtidigt arbejde.

Ad.7. Forberedelse af generalforsamling og valg til bestyrelsen. Bestyrelsen beslutter hvilket medlem, der modtager årets ærespris. Der skal vælges et par nye suppleanter, overvej kandidater til de 2 suppleantpladser; gerne kvinder. Lars, Erik og Michael er på valg og ønsker genvalg. Knud forbereder formandsberetning.

Ad.8. Opdatering udvalg.

- Fondsudvalget – møde den 14.1 om gennemgang af diverse fondsansøgning herunder asfaltering af opkørslen til p-pladsen, ansøgning udstyr til Smuksakkerne, ansøgning om diverse til Skanderborgs PRO- træning og undervisningsmaterialet skal have et fokus. Knud forbereder overblik over emneliste p.t. til næste bestyrelsesmøde, hvor vi skal diskutere prioritering af forslag. Bestyrelsen bedes også overveje forslag.
- Skanderborg open – forespørgsel til mulig hovedsponsor med 25.000 kr. Skanderborg Open er berammet til den 28.juni.
- RU og Klub 37 + Der har været afholdt fællesmøde med afklaring af egne og fælles opgaver. Referat fra fællesmøde sendes til bestyrelsen.

- Eliten, DGU har besluttet at der skal betales for prøvespil fra 3 division og nedefter. Derfor har alle besluttet at spille gratis i klubberne – undtagen Silkeborg. Eliten i SGK har forventninger om at rykke op i 2. og 4. division
- Smuksakkerne – intet nyt
- Turneringsudvalget-turneringsplanen er færdig
- Husudvalget – Michael har fået 2 bord bænkesæt; forslag til banens dag er lørdag den 22. marts, Diana deltager fra husudvalget.
- Baneudvalget- der er flyttet træer og nedklippet ved flere huller, vendt et vinter teested oma. opgaver

Ad. 9 Fremtidige møder 19.2;12.3;23.4

Ad. 10. Eventuelt. Erik har undersøgt omkostningerne ved en ”moderne” check in Box - inkluderende Buggy-udlejning. Hvilke behov og krav har SG, ideen kan komme med på idé listen.

Evt. anskaffelse af en ny markise i restauranten, Stig undersøger, hvad en ny markise vil koste.